

Why Thai @ Lord Stow's?

When many customers first dine with us, they ask, "Why does Lord Stow's serve Thai dishes?" It was due to Andrew [Lord] Stow's particular love of Thai Food that he invited Sakhorn Saenjaisri [Peter] to be our opening Chef at the original site of Lord Stow's Garden Café. That was in July, 2006 and Peter has remained with us since then, developing our menus and mentoring local Chef, leong Im Mui, of whose talents we are equally proud. Originally from Thailand's Lampang Province, experienced Chef Peter joins us in hoping you will enjoy the authentic Thai flavours he brings to your table.

為甚麼安德魯餐廳賣泰國菜?

當客人第一次光顧本店，他們會問：「為甚麼安德魯餐廳賣泰國菜？」這是因為已故安德魯先生最愛吃泰國菜，所以他邀請了 Peter 做我們安德魯花園咖啡(原址)第一個主廚。Peter 由 2006 年 7 月開始做我們的主廚，一直到現在，幫我們開發新菜單，並提攜本地廚師 - 梅姐，她的廚藝亦旗鼓相當。Peter 來自泰國南邦，經驗豐富的他加入了我們這個大家庭，就是想要把他家鄉的味道與你分享。希望你也盡情享受這位泰國師傅為你準備的泰式美食。

Lord Stow's Garden Café History Note

Lord Stow's Garden Café first opened in Rua do Cordario, Coloane on 29th July 2006. It was named as such due to the small private garden sited at its rear, which customers could enter and enjoy the little haven we offered. In 2011, the little Garden was lost to the Village following Government permission being granted for a building to be erected on it. So it left new customers wondering why the "Garden Cafe"? Recently we took the decision to move Lord Stow's Garden Cafe to this brighter site where murals have been painted by Li Li of Blu Sea Arts Ltd to honour the spirit of that precious little garden and we hope you can imagine your own secret garden experience with us.

安德魯花園咖啡 · 歷史

於 2006 年 7 月 29 日，安德魯花園咖啡，在路環開店。店舖後邊有個小花園，客人可以坐下來欣賞自然環境。可惜於 2011 年，政府批了這塊地給業主起樓，所以突然間，沒有了這個花園，新的客人問：「何以會叫花園咖啡呢？」最近，我們決定搬安德魯花園咖啡到這個新地址。Blue Sea Arts Ltd 的 LiLi 幫我們畫了兩幅壁畫，去紀念原有的小花園。我們的原意是希望客人可以幻想自己的神秘花園，享受這一次特別飲食之旅。